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Protokół Nr XII/25 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VII kadencji 
odbytej w dniu 28 marca 2025 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 
 

Punkt 1 (czas 00:00-04:14) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 9:05 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Panów Starostę i Wicestarostę oraz Zarząd Powiatu, 
Skarbnika, kierowników jednostek, naczelników oraz wszystkich gości zaproszonych 
przybyłych na sesję oraz osoby oglądające transmisję online. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 12 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 

 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny Waldemar 

Włodarczyk, Radny Zbigniew Dudor, Radny Karol Korczyński, Radny Jan Grzymała, 
Radny Piotr Płażalski 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 

Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Treść listy obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przybycie na salę narad Radnego Pana Piotra Płażalskiego.(godz. 09.09) 
Stan Rady: 13 Radnych. 
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Punkt 2 (czas 04:15-12:13) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad XII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść zmiany 

do porządku obrad sesji? 
 
Wprowadzenie zmian zgłosił Starosta Drawski Pan Jacek Kozłowski, który 

chciałby dodać dwie uchwały, dotyczące utworzenia i nadania statutu Centrum 
Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz wytłumaczył przyczyny 
wniesienia zmian. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że wnioski o dodanie obu zmian             

w porządku obrad trzeba przegłosować. 
  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie do pkt. 20 projektu uchwały uchylającej 
uchwałę Nr XI/88/2025 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r. w sprawie 
utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania 
mu statutu. 

 
Rada Powiatu w obecności 13 Radnych: 
13 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymującym się” i 

0 głosach „nieoddanych” 
przyjęła wniosek o wprowadzenie do pkt. 20 projektu uchwały uchylającej uchwałę Nr 
XI/88/2025 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r. w sprawie utworzenia 
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania mu statutu.   

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
Przybycie na salę narad Radnego Pana Waldemara Włodarczyka (godz. 09:13).  
Stan Rady: 14 Radnych. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie do pkt. 20 projektu uchwały w sprawie 
utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania 
mu statutu. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  
  0 głosach „wstrzymującym się” i 

0 głosach „nieoddanych” 
przyjęła wniosek o wprowadzenie do pkt. 20 projektu uchwały w sprawie utworzenia 
Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
 

Punkt 3 (czas 12:14-13:17) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 21 lutego 2025 r.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do przyjęcia 

protokołu z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r. 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r. 

 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw”  

0 głosach „wstrzymującym się” i 
0 głosach „nieoddanych” 

przyjęła protokół z XI sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 21 lutego 2025r.  
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 (czas 13:18- 29:05) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 

Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 

Starosty? 
 

Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która zapytała czy na posiedzeniu Zarządu 
w dniu 18 marca 2025, kiedy był „Wniosek Naczelnika Wydz. Edukacji o zatwierdzenie 
założeń organizacji pracy szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 2025/2025” 
oraz odrzucenie wniosku z punktu 46 tj. „Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół w Drawsku 
Pomorskim o dodatkowe godziny matematyki” Zarząd był zapoznany z odpowiedzią 
Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Drawsku Pomorskim na interpelację Pani Radnej. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który wyjaśnił, że nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie. Prawdopodobnie, nie byli jeszcze zapoznani z odpowiedzią 
Pani Dyrektor. 

 
Głos Zabrała Radna Pani B. Głowacka, która poprosiła o informacje na temat 

punktu 45 i 46 sprawozdania. Dokładniej o informację dotyczącą założeń i powodu 
odrzucenia wniosku. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który udzielił odpowiedzi, co do założeń 

oraz powodu odrzucenia wniosku. 
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Głos zabrała Radna B. Głowacka, która zapytała czy pomimo niepokojących 
wyników, które zawarte są w odpowiedzi Pani Dyrektor, klasy o różnych profilach nadal 
będą połączone? 

 
 Pan Starosta Jacek Kozłowski odpowiedział, ze klasy te są łączone od dawna i nie 

jest to pierwszy rok, kiedy zastosowano takie rozwiązanie. Łączenie klas ma służyć 
temu, aby uczniowie na kierunkach o mniejszym popycie mogli kontynuować naukę nie 
zmieniając kierunku kształcenia. 

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która powiedziała, że problem nie dotyczy 

łączenia klas, o których mówi Starosta, szczegółowo wytłumaczyła, w czym dokładnie 
uczniowie, nauczyciele oraz Dyrektor dostrzegają problem.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 

Pana Starosty? 
 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który odniósł się do wypowiedzi Radnej  

B. Głowackiej pytając, o ile dodatkowych godzin wnioskowała Pani Dyrektor w punkcie 
46 sprawozdania i czy Zarząd analizował ten punkt pod kontem finansowym, czy 
przyczyną odrzucenia może być to, że Powiatu na to nie stać. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który odpowiedział Panu Radnemu  

M. Chojnackiemu, że nie było przyczyny odrzucenia, plany pracy szkoły opisane są  
w Rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej w tzw. Ramowym Programie 
Nauczania. Program ten określa godziny w całym cyklu kształcenia i to Dyrektor 
decyduje jak podzielić te godziny na poszczególne lata nauki. Starosta dodatkowo 
odpowiedział Pani Radnej B. Głowackiej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 

Pana Starosty? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, poruszając kwestie inwestycji, które na 

poprzednich sesjach nie były jeszcze wpisane. Poinformował, że Zarząd rozpoczął dwie 
nowe inwestycje, poprzez przeznaczenie środków na projekty techniczne wspólnie           
z Gminą Złocieniec na drogę do Darskowa i etap drogi do Lubieszewa. 
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Punkt 5 (czas 29:06- 1:02:57) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała czy ktoś z Radnych chce złożyć 
interpelacje, wniosek lub zapytanie? 

 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która złożyła dwie interpelacje w imieniu 

Radnego Gminy Złocieniec, pierwszą dotyczącą podjęcia stosownych działań 
zmierzających do uzyskania pozwolenia na wycięcia drzewa rosnącego w pasie drogi 
powiatowej numer 1961Z przy wjeździe na posesje. Druga interpelacja dotyczy podjęcia 
stosownych działań zmierzających do poprawy bezpieczeństwa pieszych poruszających 
się ulicą Żeromskiego w Złocieńcu gdzie brak jest chodnika.  
 
Treść złożonych interpelacji stanowią załączniki nr 8, 9 do protokołu.  

 
Radna Pani U. Ptak, która złożyła trzy swoje interpelacje skierowane do 

Przewodniczącej Rady. Pierwsza dotyczy zakończenia prac Komisji Konkursowej  
w sprawie przyznania środków finansowych dla organizacji pozarządowych na rok 
2025, Radna wnosi o podanie do publicznej wiadomości, kto składał wnioski, w jakiej 
wysokości i ile ma przyznanych środków finansowych. Druga interpelacja, dotyczy 
wnioskowania o oznakowanie poziome środka drogi, Złocieniec do skrzyżowania  
z drogą do Ostrowic (droga numer 1962Z). Trzecia natomiast dotyczy prośby o pismo 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich celem poprawy/budowy nawierzchni drogi 
wojewódzkiej Nr 173 na odcinku do Toporzyka. 

 
Treść złożonych interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która na wniosek mieszkańca Czaplinka zwraca 

się z prośbą o zamontowanie progów spowalniających na ulicy Jeziornej w Czaplinku 
w części pomiędzy posesjami 46-50. 

 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która złożyła interpelacje w sprawie 

przywrócenia nauczania w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Drawsku Pomorskim 
sprzed zmian wprowadzonych w projekcie arkusza organizacji roku szkolnego 
2024/2025. Radna obszernie wytłumaczyła, dlaczego składa taką interpelację, która 
wynika z niepokojących informacji zawartych w odpowiedzi Pani Dyrektor Zespołu 
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Szkół Ponadgimnazjalnych w Drawsku Pomorskim na poprzednią interpelację, tj. 
realnego zagrożenia podstawy programowej. 

 
Przybycie na salę narad Radnego Pana Karola Korczyńskiego (godz. 09:42).  
Stan Rady: 15 Radnych. 

 

Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który złożył interpelację ustną, dotyczącą 

rozprowadzenia na terenie urzędu, listów z ulotkami jednego z komitetów wyborczych 
kandydatów na prezydenta. Radny chciałby uzyskać informację od Starosty, w jaki 
sposób listy dostały się do Starostwa Powiatowego i dlaczego nie zostało to odnotowane 
oraz aby sprawdzić czy było to legalne. 

 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który podniósł temat niejednoznacznej 

odpowiedzi komisji na jego interpelację z X sesji w sprawie zasad rozliczania 
nauczycieli z godzin ponadwymiarowych. Przeczytał treść pisma z dnia 08.03.2024 r., 
które zostało zaadresowane do Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczące uchwały. 
Radny przedstawił swoje stanowisko popierające słuszność jego wcześniejszej 
interpelacji. (czas wypowiedzi 42:28-1:02:50) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy jeszcze ktoś z Radnych chciałby złożyć 

interpelacje, wnioski lub zapytania?  
 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 

 
 

Punkt 6 (czas 1:02:58- 1:03:12) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 
 

 
Punkt 7 (czas 1:03:13-1:15:44) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią  
G. Polak – Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno- 
Publicznych o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 

 
Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw 

Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na dwóch 
posiedzeniach, pierwsze wyjazdowe do Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej  
w Drawsku Pomorskim dnia 27.02.2025 r. oraz drugie posiedzenie było posiedzeniem 
wspólnym wraz z Komisją Rewizyjną i odbyło się 27.03.2025 r. i przedstawiła 
omawiane na tych posiedzeniach sprawy. (czas wypowiedzi 1:03:49-1:12:19) 

 
Salę narad opuścił Radny Pan Piotr Płażalski. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią G. Buczek 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani G. Buczek, która 

powiedziała, że Komisja obradowała na jednym posiedzeniu, tj. 27.03.2025 r. – komisji 
wspólnej, materiał, który przedstawiła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki          
i Spraw Społeczno- Publicznych został omówiony i zaakceptowany przez członków 
Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylmana i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na dwóch posiedzeniach, tj. 27.02.2025 r.     
oraz 13.03.2025 r. i przedstawił omawiane na tych posiedzeniach sprawy.  
(czas wypowiedzi 1:13:32-1:15:43) 

 
Salę narad opuścił Pan Starosta J. Kozłowski 

 
 

Punkt 8 (czas 1:15:45- 1:18:27) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
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Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym, w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 21 lutego 2025r. do 27 marca 2025r. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 1:18:28- 1:24:29) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
sanitarnym na terenie powiatu drawskiego w roku 2024. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Dyrektora Powiatowej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Drawsku Pomorskim –Panią Małgorzatę Jandę. 
 
Głos zabrała Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Drawsku 

Pomorskim – Pani Małgorzata Janda, która omówiła materiał. 
 

Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają jakieś pytania do 

Pani Dyrektor? 
 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który podziękował za tak szybkie 

załatwienie sprawy. 
 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który potwierdził, że na komisji w dniu 

27.03.2025 r. padło dużo pytań od Radnych, a Pani Dyrektor odpowiadała na każde  
z nich, raport przygotowany był w sposób obszerny i wyczerpujący. Radny zaapelował 
do społeczeństwa, aby pamiętać o tym jak ważne są szczepienia. 

 
Powrót na salę narad Radnego Pana Piotra Płażalskiego. 

 
Przewodnicząca zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zadać pytanie? 
 
Głos zabrała Pani Dyrektor, która uzupełniła apel Radnego o kilka informacji 

dotyczących wysokiej ważności szczepień oraz skutków nieszczepienia się, zwłaszcza 
wśród dzieci. Udzieliła informacji o tym, że odnotowano przypadki zachorowań na 
Szkarlatynę (płonica) oraz poinformowała, jakie są działania inspekcji sanitarnej w tym 
roku. (czas wypowiedzi 01:20:36-01:24:27) 
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Punkt 10 (czas 1:24:30-1:27:50) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
sanitarno-epizootycznym Powiatowego Lekarza Weterynarii w Drawsku Pomorskim.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Powiatowego Lekarza 
Weterynarii w Drawsku Pomorskim - Pana Tadeusza Klimę. 

 
Głos zabrał Powiatowy Lekarz Weterynarii Pan Tadeusz Klima, który 

zaprezentował i omówił informację o stanie sanitarno-epizootycznym. 
 

Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania do 
Powiatowego Lekarza Weterynarii? 

 
 Nikt z obecnych na sali Radnych nie zabrał głosu. 

 
 

Punkt 11 (czas 1:27:51- 1:33:12) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim                
o stanie bezpieczeństwa Powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2024 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku Pomorskim - Pana Krystiana 
Kowala  

 
Głos zabrał Pan Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Drawsku 

Pomorskim, który udzielił informacji, że na komisji szczegółowo omówił raport oraz 
odpowiedział na wszystkie pytania, ale jeśli ktoś z Radnych ma jeszcze pytania to 
postara się na nie odpowiedzieć. 

 
Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

informacji? 
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Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który poprosił, aby Komendant przedstawił, 
jakie wyzwania czekają nas w najbliższym czasie, na jakim etapie jest budowa nowej 
siedziby oraz inne najbardziej istotne elementy. 

 
Głos zabrał Komendant Powiatowy, który odpowiedział Radnemu, że największym 

wyzwaniem tego roku oraz kolejnego jest wybudowanie nowej siedziby, gdzie na 
chwile obecną trwa procedura przekazywania działki pod budowę. Natomiast, jeśli 
chodzi o wyzwania sprzętowe, to zaległości są tylko w mniejszych samochodach. Pan 
Krystian Kowal podziękował za wsparcie w sfinansowaniu samochodu lekkiego do 
ratownictwa i gaszenia oraz poinformował, że w tym roku wszystkie gminy otrzymają 
5 nowych samochodów gaśniczych. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 

informacji? 
  
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 12 (czas 1:33:13-1:33:38) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest wnioski Komendanta 
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej służące poprawie funkcjonowania 
krajowego systemu ratowniczo-gaśniczego (KSRG) na obszarze powiatu drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wnioski zostały omówione          

w poprzednim punkcie przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej-
Pana Krystiana Kowala. 

 
Treść omówionych wniosków stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej? 
  
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 13 (czas 1:33:39-1:38:28) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu drawskiego w roku 2024. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Macieja Sikora  

- zastępcę naczelnika wydziału prewencji. 
 
 Glos zabrał Pan Maciej Sikora - zastępca naczelnika wydziału prewencji, który 

udzielił informacji, że na komisji zastępca Komendanta szczegółowo omówił raport 
oraz odpowiedział na wszystkie pytania, ale jeśli ktoś z Radnych ma jeszcze pytania to 
postara się na nie odpowiedzieć. Dodatkowo zaznaczył, że na ostatniej odprawie rocznej 
służbowej ówczesny Zastępca Komendanta Wojewódzkiego Pan Przemysław 
Domagała ocenił stan bezpieczeństwa Powiatu Drawskiego na wysoki.  

 
Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podziękował za polepszenie 

bezpieczeństwa na terenie powiatu i oprosił o kontynuowanie takich działań. 
 
Glos zabrał Pan Maciej Sikora, który odpowiadając Radnemu powiedział, że              

w ubiegłym roku głównie dzielnicowi prowadzili działania prewencyjne, które mają 
duży wpływ na to bezpieczeństwo i w tym roku również będą się starać, aby zostało to 
na tym poziomie. 

 
Głos zabrał radny Pan K. Korczyński, który podziękował za reakcję i działania 

wszystkich służb po tragicznym wypadku na drodze Drawsko-Gudowo oraz powiedział 
o zaplanowanych dalszych działaniach na tym odcinku. 
 

 
Punkt 14 (czas 1:38:29-1:46:33) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                  
z realizacji „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 
publicznego i bezpieczeństwa obywateli Powiatu Drawskiego w 2024 roku”. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Jacka Żychlińskiego 
- Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 

 
Głos zabrał Pan Jacek Żychliński, który przedstawił krótkie podsumowanie 

sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli Powiatu Drawskiego w 2024 roku”. 
Naczelnik podziękował służbą oraz dyrektorom szkół i placówek opiekuńczo-
wychowawczym za edukację w dziedzinie bezpieczeństwa a zarządowi za pomoc 
finansową. (czas wypowiedzi 01:39:02-01:43:35) 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 
Salę narad opuścił Radny Waldemar Włodarczyk. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 
sprawozdania? 

 
 Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która zaprezentowała swoje przemyślenia, co do 

potrzeby zamontowania oświetlenia na przejściach dla pieszych. 
 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która wnioskowała we wrześniu 2024 roku 

o postawienie radaru w Darskowie ze względu na samochody ciężarowe jeżdżące do 
Biogazowni, które nie stosują się do przepisu ruchu drogowego. Radna prosi                          
o pochylenie się nad jej interpelacją oraz o zwiększenie kontroli policji w tym miejscu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 15 (czas 1:46:34-1:59:20) 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                              
z działalności Zarządu Dróg Powiatowych za rok 2024 oraz plan zamierzeń 
inwestycyjnych na 2025 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Andrzeja 

Półgrabskiego- Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 
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Głos zabrał Pan Andrzej Półgrabski, który omówił kluczowe zagadnienia 
sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych za rok 2024 oraz planu 
zamierzeń inwestycyjnych na 2025 r. (czas wypowiedzi 01:47:08-01:54:00) 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 
Powrót na salę Pana Starosty Jacka Kozłowskiego 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
 Głos zabrał Radna Pani G. Polak, która podziękowała za ochronienie 2 lip w pasie 

drogi oraz zwróciła się z prośbą dotyczącą problemu parkowania po obu stronach na 
jednokierunkowej ulicy Czarnowskiego w Czaplinku. 

 
Głos zabrał Pan Andrzej Półgrabski, który wytłumaczył Radnej, że nie można nic 

zrobić w tym temacie poza postawieniem zakazu parkowania, co z pewnością nie 
spodoba się mieszkańcom tej ulicy. 

 
Głos zabrała Radna G. Polak, która po wyjaśnieniach wycofała swoją prośbę.   
 

Salę narad opuścił Radny Pan Piotr Płażalski. 
 

Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który zgłosił się z prośbą odnośnie 
udostępnienia aktualnej informacji o etapie projektu drogi do Jankowa. Radny od razu 
dostał pozytywną odpowiedź od Dyrektora. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś jeszcze z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 16 (czas 1:59:21-2:02:49) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                 
z działalności Domu Pomocy Społecznej w Darskowie za 2024 rok. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Zbigniewa 
Jakomulskiego - Wicedyrektora Domu Pomocy Społecznej w Darskowie. 

 
Głos zabrał Pan Zbigniew Jakomulski, który omówił po krótce sprawozdanie, które 

było szeroko analizowane podczas komisji. Wicedyrektor zwrócił się z prośbą do Rady, 
aby przychylnie spojrzała na ich zapotrzebowanie finansowe, aby móc wypełnić 
wymogi sanepidu, dodatkowo poprosił, aby przemyśleć kwestie podwyższenia 
wynagrodzeń dla pracowników. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 17 (czas 2:02:50-2:05:35) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                  
z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Czaplinku z filią w Kaliszu Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Joannę Springer-

Dyrektora Zespołu Placówek Edukacyjno-Terapeutycznych w Bobrowie. 
 

Głos zabrała Pani Joanna Springer, która krótko zaprezentowała sprawozdanie            
z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania środków finansowych Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Czaplinku z filią w Kaliszu Pomorskim, poruszając najważniejsze 
kwestie. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
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Punkt 18 (czas 2:05:36-2:05:33) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                 
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim oraz 
Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej w Drawsku Pomorskim. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę Kowalik 

- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 

Głos zabrała Pani Kamila Kowalik, która poinformowała, że na komisji 
zaprezentowała w formie prezentacji obszerne sprawozdanie, więc dziś krótko 
zaprezentuje najważniejsze kwestie sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim oraz Organizatora Rodzinnej Pieczy 
Zastępczej w Drawsku Pomorskim. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Punkt 19 (czas 2:09:56-2:11:50) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdanie                 
za rok 2024 z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  
i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-
2028”. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Kamilę Kowalik 

- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 
Głos zabrała Pani Kamila Kowalik, która omówiła sprawozdanie za rok 2024        

z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej  i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej w Powiecie Drawskim na lata 2024-2028”. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do 

sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 15 minutową przerwę.  
(Czas 2:12:12-2:30:28) 

 
 

Punkt 20 ( czas 2:30:28-3:45:22) 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie  
z porządkiem obrad Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest 
podjęcie uchwał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających w 2025 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana                                 

J. Żychlińskiego – Naczelnika Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 
 

Głos zabrał Pan J. Żychliński – Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
który szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opiniowanie Przewodniczących 

Komisji. 
 

 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki   
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających w 2025 r. 

 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 

13 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i  
2 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/92/2025 w sprawie opłat za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających w 2025 r. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:30:28-2:33:57 

 
Powrót na salę narad Radnego Pana Stanisława Cybuli oraz Pana Waldemara 
Włodarczyka. 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę Uchwały Nr LXX/461/2024 Rady 
Powiatu Drawskiego z dnia 08 marca 2024 r. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana P. Tylmana 

- Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Głos zabrał Pan P. Tylman - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
który szczegółowo omówił uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrała Radna Pani B. Głowacka, która stwierdziła, że §1 się wyklucza, 

ponieważ jego pierwsza część koliduje z drugą, a uzasadnienie skłania się bardziej do 
niezasadności wniosku. Pani Radna zadała pytanie do radcy prawnego czy tą uchwałę 
powinno się podejmować. 

 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który zwrócił się do Przewodniczącego 

Komisji, co będzie, jeśli będzie zmiana przepisów, a decyzje podjęte przez Zarząd będą 
cofnięte, kto poniesie wtedy tego koszty. 
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Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który zadał pytanie do radcy prawnego czy 

Rada może głosować nad uchwałą, którą uważa za zasadną, jednocześnie nie 
podejmując dalszych kroków w kierunku zmiany tej uchwały.  

 
Glos zabrał radca prawny Pan P. Flatow, który szczegółowo odpowiedział Radnym 

na zgłoszone przez nich wątpliwości oraz wyjaśnił, że Rada może przyjąć uchwałę  
z takim stanowiskiem. 

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który wyjaśnił jak on interpretuje treść 

omawianej uchwały i przedstawił swoje stanowisko - dlaczego wstrzymują się                      
z działaniami. Pan Starosta podjął temat, kiedy i dlaczego doszło do niekorzystnych 
zmian oraz jak sobie z tym radzić. (czas wypowiedzi 2:41:07-2:45:02) 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który powiedział, że na komisji wyjaśniono, 

że poprzednia uchwała była zgodna z prawem aczkolwiek jest na niekorzyść 
nauczycieli. Zwrócił się jeszcze raz do radcy prawnego prosząc o odpowiedź czy można 
głosować nad wnioskiem, który jest uznany za zasadny, ale nie podejmować dalszych 
działań.  

 
Głos zabrał radca prawny, który odpowiedział, że błędnym myśleniem jest to, że 

nie będą podejmowane działania. Działania będą podejmowane, ale zostają zawieszone 
do czasu nowelizacji w karcie nauczyciela. 

 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który potwierdził, że Zarząd poprzedniej 

kadencji przyjął uchwałę, ale nauczyciele byli rozliczani tą korzystniejszą wersją i nie 
wie, dlaczego obecny Zarząd skłonił się do wersji niekorzystnego przeliczania godzin 
nauczycielom. Radny przedstawił swoje stanowisko w odpowiedzi na wypowiedź Pana 
Starosty. (czas wypowiedzi 2:46:36-2:49:27) 

 
Głos zabrała Radna B. Głowacka, która zadała pytanie do radcy prawnego pytając 

o szczegółowe wytłumaczenie prawomocności obecnej uchwały i proponowanej 
zmiany nowej uchwały.  

 
Głos zabrał radca prawny, który odpowiedział na pytanie Radnej Pani  

B. Głowackiej, podobnie jak na pytanie Radnego Pana M. Chojnackiego.  
 
Głos zabrał Radny Pan P. Tylman, który odniósł się do uwag dotyczących 

wykluczania się uchwały, że nie jest to prawdą, co potwierdza też radca prawny. 
Wyjaśnił jak to będzie wyglądało oraz odpowiedział Radnemu Panu  
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W. Włodarczykowi, że nauczyciele są rozliczani według uchwały z dnia 08 marca 
2024r., która weszła w życie od września 2024 r. 

 
Głos zabrał Wicestarosta Pan T. Budzyński, który wyjaśnił parę kwestii z Radnym 

Panem W. Włodarczykiem odnośnie podjętej 08 marca 2024 roku uchwały, która weszła 
w życie we wrześniu. Pan Wicestarosta opowiedział jak wyglądał kontakt i współpraca            
z nauczycielami w tamtym czasie odnośnie zmiany właśnie tej uchwały.  
(czas wypowiedzi 2:55:37- 2:58:28) 

 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która zadała pytanie Panu Staroście na temat 

sposobu rozliczania nauczycieli. 
 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który odpowiedział Radnej Pani U. Ptak jak 

to wyglądało i dlaczego dopiero teraz widać konsekwencje uchwały z dnia 08.03.2024r. 
(czas wypowiedzi 2:59:08-3:01:49) 

 
Głos zabrał Radny Pan W. Włodarczyk, który kontynuował temat lepszego                         

i gorszego sposobu rozliczania nauczycieli w Polsce oraz odniósł się do wypowiedzi 
Panów Starosty oraz Wicestarosty. (czas wypowiedzi 3:01:58- 3:06:46) 

 
Głos zabrał Radny Pan M. Chojnacki, który podsumował dyskusję pomiędzy Panem 

Starostą a Radnym Panem W. Włodarczykiem, krótką analizą jak to wyglądało od marca 
2024 do dnia dzisiejszego. (czas wypowiedzi 3:06:48-3:08:48)  

 
Głos zabrał Radny Pan K. Korczyński, który przyznał racje każdemu                               

z wypowiadających się Radnych oraz odniósł się do uzasadnienia radcy prawnego, że 
również tak interpretuje i uzasadnia tę uchwałę. (czas wypowiedzi 3:08:50- 3:12:17) 

  
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, odpowiedział Radnemu Panu                                

W. Włodarczykowi, częściowo również na jego interpelację. (czas wypowiedzi 
3:12:29- 3:14:49) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o opiniowanie Przewodniczących 

Komisji. 
 

 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki              
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że podczas opiniowania 
projektu uchwały obecnych było 2 członków z czego jeden był za zaopiniowaniem,  
a drugi wstrzymał się. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę Uchwały Nr LXX/461/2024 Rady 
Powiatu Drawskiego z dnia 08 marca 2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 

11 głosami „za” przy 
2 głosach „przeciw”  
2 głosach „wstrzymujących się” i 
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/93/2025 w sprawie rozpatrzenia wniosku o zmianę Uchwały Nr 
LXX/461/2024 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 08 marca 2024 r. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:33:58-3:22:46 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2025 roku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

K. Kowalik - Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 

uchwały. 
 

Salę narad opuścił Radny Pan Waldemar Włodarczyk. (godz.12:29)  
Stan Rady- 14 Radnych. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
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 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki   
i Spraw Społeczno - Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały w sprawie podziału środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2025 roku. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosami „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i 
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/94/2025 w sprawie podziału środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych 
w 2025 roku. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:22:47-3:26:29 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji na terenie 
Powiatu Drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana Andrzeja 

Półgrabskiego - Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim.  
 

Głos zabrał Pan A. Półgrabski, który szczegółowo omówił uzasadnienie do 
uchwały. 

  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
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 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji na terenie 
Powiatu Drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się”  i 
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/95/2025 o zmianie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacji na terenie Powiatu Drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:26:30-3:28:45 

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią 
Joannę Andrykowską - Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani J. Andrykowska - Skarbnik Powiatu, która szczegółowo omówiła 

uzasadnienie do uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 
2025.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrała Radna Pani G. Buczek, która dopytała czy wymieniona kwota na drogi 

jest tylko na ten rok, na co dostała twierdzącą odpowiedź. 
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  
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Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki   

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2025. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i 
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/96/2025 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na 
rok 2025. 

 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:28:46-3:35:48 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią  

J. Andrykowską - Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Pani Skarbnik Powiatu - J. Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
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 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki   
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i  
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/97/2025 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2025-2042. 

 
Treść list z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:35:49-3:39:17 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały uchylającej uchwałę Nr XI/88/2025 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 
2025 r. w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią                               

K. Kowalik- Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 

uchwały. 
  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących Komisji. 
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 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały uchylającej uchwałę Nr XI/88/2025 Rady Powiatu Drawskiego z dnia 21 lutego 
2025 r. w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i 
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/98/2025 uchylającą uchwałę Nr XI/88/2025 Rady Powiatu 
Drawskiego z dnia 21 lutego 2025 r. w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:39:18-3:42:06 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią                              

K. Kowalik - Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku 
Pomorskim. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 

uchwały. 
  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
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Głos zabrała Radna Pani G. Buczek, która zapytała, pod jakim nazewnictwem będą 
teraz umieszczane osoby z umiarkowanym i znacznym stopniem niepełnosprawności 
skoro nie będzie nazewnictwa mieszkań. 

 
Głos zabrała Pani K. Kowalik, która odpowiedziała, że mieszkania będą uchwalane 

osobnym statutem. 
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca poprosiła o opiniowanie Przewodniczących komisji. 

 
 Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która w imieniu Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Spraw Społeczno- Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 Głos zabrała Radna G. Buczek, która w imieniu Komisji Rewizyjnej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
uchwały w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mielenku 
Drawskim oraz nadania mu statutu. 
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 

14 głosami „za” przy 
0 głosach „przeciw”  
0 głosach „wstrzymujących się” i  
0 głosach „nieoddanych” 

podjęła uchwałę Nr XII/99/2025 w sprawie utworzenia Centrum Opiekuńczo-
Mieszkalnego w Mielenku Drawskim oraz nadania mu statutu. 

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:42:07-3:45:22 

 
 

Punkt 12 (czas 3:45:23- 3:50:50) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę  
J. Kozłowskiego. 

 
Głos zabrał Pan Starosta J. Kozłowski, który poinformował, że jeśli chodzi o pytania 

dotyczące dróg i drzew to zostaną one przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych                        
i wtedy wystosują pisemną odpowiedź.  

Interpelacja Radnej Pani G. Polak została wyjaśniona - droga, której dotyczy 
interpelacja nie jest drogą powiatową.  

Radna Pani B. Głowacka dostanie odpowiedź od Zarządu w sposób pisemny.  
Pan Starosta odpowiedział Radnemu Panu M. Chojnackiemu, na jego zapytanie 

dotyczące rozprowadzenia ulotek na terenie urzędu mówiąc, że dowiedział się od 
pracowników, że przyszedł pocztą jeden duży list – po rozpakowaniu okazało się, że  
w środku są listy imienne do Radnych. W związku z tym te listy trafiły do adresatów. 
Natomiast za treści w tych listach w żaden sposób ani pracownicy ani Starosta nie 
odpowiadają, tylko nadawca. Pan Starosta powiedział także, iż myśli, że radca prawny 
odpowie na wątpliwość czy była to forma agitacji. Ze względu na to, że był to zwykły 
list bez nadawcy, nie został on odnotowany w systemie. 

Jeśli chodzi o interpelację Radnego Pana W. Włodarczyka Pan Starosta wstrzymuje 
się z odpowiedzią do momentu uzyskania pisemnej wersji wtedy również odpowie 
pisemnie.  

Pan Starosta poinformował, że Radna Pani Urszula Ptak również otrzyma 
odpowiedź w formie papierowej.  

 
 

Punkt 13 (czas 3:50:51-4:00:46) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrała Radna Pani U. Ptak, która poinformowała, że zakończyła się jedna ze 

spraw sądowych dotycząca jej, jako osoby w samorządzie. Radna odczytała wyrok sądu 
oraz odniosła się do całej sytuacji. (czas wypowiedzi 3:51:02- 3:55:25) 

 
Głos zabrała Radna Pani G. Polak, która wycofała swoją interpelację, ponieważ 

została ona wyjaśniona podczas sesji. Radna zwróciła się do Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Spraw Społeczno- Publicznych w związku z ustaleniem terminu komisji 
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wyjazdowej. Termin ten wyznaczono wstępnie na 08.04.2025. (czas wypowiedzi 
3:55:31- 3:58:00) 

 
Głos zabrał Starosta Pan J. Kozłowski, który odpowiedział Radnej Pani U. Ptak. 

(czas wypowiedzi 3:58:25- 4:00:22) 
 
Nikt z Radnych nie chciał więcej zabrać głosu. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że przypomina o składaniu oświadczeń 

majątkowych. 
 
 

Punkt 14 (czas 4:00:44-4:01:06) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  
o godzinie 13:06 zamknęła XII sesję Rady Powiatu Drawskiego 
i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 
Protokołowała           Przewodnicząca Rady 
 

Patrycja Szkolnicka                          Violetta Zbytek 
 
 
 

Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 
 
 


